
Zápis ze schůze výboru JKK ze dne 16.4.2024 

Přítomni: Jan Bárta, Ctirad Borský, Pavel Falešník, Jaromír Hradecký, Jakub Nožička, Michal Šíp, Jan 

Vrana  

Za kontrolní komisi: Tomáš Semrád a Tomáš Mádlík, oba přes MS Teams 

1. Funkce a pověření členů výboru a další organizační záležitosti 

1.1. Členové výboru JKK zvolení členskou schůzí dne 4.4.2024 si rozdělili funkce následujícím 

způsobem:  

Předseda: Ing. Jaromír Hradecký Ph.D. 

1. místopředseda Ing. Jan Bárta 

2. místopředseda Pavel Falešník 

Další funkce a pověření: 

Ekonom: Jakub Nožička. Dis 

Pokladník: ing. arch. akad. arch. Jan Vrana 

Správa budovy: Michal Šíp 

Správa přístavu: Ing. Ctirad Borský 

Správa webu: Ing. Jan Bárta / Jaromír Hradecký/ Tomáš Mádlík 

Práce pro klub: Pavel Falešník  

Proti výše uvedenému uspořádání nebyla vznesena námitka. Členové výboru byli zvoleni do 
svých funkcí jednomyslně. 

 

Zapsal Ing. Jaromír Hradecký, Ph.D,  předseda výboru 

Ověřil Ing. Tomáš Semrád, předseda kontrolní komise  



 

Zápis ze schůze výboru JKK ze dne 16.4.2024 (pokračování)  

Přítomni: Jan Bárta, Ctirad Borský, Pavel Falešník, Jaromír Hradecký, Jakub Nožička, Michal Šíp, Jan 

Vrana  

Za kontrolní komisi: Tomáš Semrád a Tomáš Mádlík, oba přes MS Teams 

Po přestávce bylo pokračováno v jednání o dalších bodech:  
 

1.2. Předseda a 1. místopředseda převzali každý razítko klubu. 

1.3. Jakub Nožička převezme podklady od Jiřího Rathouského 

1.4. Do 25.4. dodají členové výboru i kontrolní komise ověřená prohlášení a předseda provede 

zápis u rejstříkového soudu. 

1.5. Novelizace řádu JKK – do příští schůze výboru členové výboru připraví návrhy k novelizaci 

tohoto vnitřního předpisu. 

1.6. Jan Bárta aktualizuje adresy pod vybor@jkk.cz a kk@jkk.cz 

1.7. Výbor si dovoluje zdvořile požádat Romana Felixe o analýzu situace případného odkupu 

pozemku od státu. 

2. Úprava sazebníku poplatků – Výbor souhlasí s aktualizací dle stejného principu jako odsouhlasila 

členské schůze pro příspěvky, tj. o polovinu inflace a zaokrouhlit. Výbor ukládá předsedovi poslat 

aktualizovaný ceník hostům. 

3. Žádost Zuzany Neaton Oregel a Zdeny Dražkové o pozastavení členství z důvodu plánované 

nepřítomnosti v ČR 

3.1. Výbor dle čl. IV bod 7 stanov souhlasí. Souhlas s pozastavením členství nepodmiňuje 

vyklizením lodi z areálu, ale požaduje zredukovat počet obsazených skříněk v kuchyni na 1.  

3.2. Umístění lodi ve vodní části přístavu po dobu přerušení členství není možné, jelikož Po dobu 

pozastavení výkonu členství se člen nemá právo ani povinnost účastnit jakkoli života 

Jachtklubu, využívat jeho zařízení….   Pokladník upraví rozpis na uložení lodě na souši.   

4. Správa přístavu 

4.1. Volné kotevní místo po Z. Neaton Oregel obsadí Tomáš Semrád (první v pořadníku) dočasně 

na dobu jedné sezony.  

4.2. Volné místo po Tomášovi Semrádovi dočasně na dobu jedné sezony obsadí Martin Klouda. 

4.3. Jaromír Hradecký Jr. požádal o změnu kotevního místa – vymění se s Janem Slabým. 

4.4. Výbor s výše uvedeným souhlasí, kapitán přístavu připraví nový rozpis kotvení. (viz příloha) 

5. Správa budovy 

5.1. Objednání popelnic – vzhledem ke třídění odpadu výbor objedná jen 2x240l popelnice na 

komunální odpad a svoz tříděného odpadu. Michal Šíp připraví podklady ohledně druhu 

odpadu, předseda objedná.  

5.2. Revizi jeřábu po natření jeřábu bude řešit Michal Šíp 

5.3. Zuzana Neaton Oregel se vzdala užívání pokoje, výbor to akceptuje. 

5.4. Ke dni zjištění volné kapacity (4.4. 2024) k přidělování pokojů je pořadník členů, kteří o pokoj 

požádali, vedený (dle stanov spolku čl. VI, bod 3) podle délky členství následující:  
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 Jméno čl. od roku 

1 Jaromír Hradecký Jr. 1994 

2 Martina Malá 2002 

3 Marie Dušková 2005 

4 David Muller 2006 

5 Ondřej Busta 2012 

6 Jaroslava Holubová 2023 

   

   
5.5. Výbor souhlasí s uhrazením zálohové faktury na spotřební materiál pro provoz klubu ve výši 

8tis Kč (p. Herc). 

5.6. Dotazník ke kamerám má Jan Bárta rozpracovaný, pošle mailem členům výboru 

k připomínkám. 

5.7. Řešení dálkově ovládané brány – Jan Bárta navrhuje spojit s přeložením lampy, jelikož 

stávající lampa je v havarijním stavu a pro pohon brány bude nutno stejně potřeba využít 

připojení elektřiny z lampy, napájené z vodárny. Výbor s tímto souhlasí.  

5.8. Tomáš Mádlík – Navrhuje vyvěsit u vstupu QR kódy pro platby za hosty a auta. Výbor 

souhlasí. 

5.9. Montáž nástěnky za vstupní dveře – provedou Michal Šíp a Pavel Falešník. Výbor souhlasí 

6. Následující schůze výboru proběhne podle potřeby 

Zapsal: Jaromír Hradecký Jr. 

Korespondence: 

--------- Původní e-mail ---------- 
Od: Jaroslav Kopecky <jako@jako.cz> 
Komu: Výbor JKK <JKK@seznam.cz>, vybor@jkk.cz, jkk@seznam.cz 
Kopie: jako@jako.cz 
Datum: 15. 4. 2024 11:47:57 
Předmět: Re: Usnesení CS 2024 a prohlášení k osobním údajům 
 
Ahoj výboři:  
 
Upozorňuji, že do programu členské schůze byl zařazen diskusní bod "22.a.iii Uvedení Ŕádu JKK do 
souladu se stanovami JKK"  
 
V zápisu usnesení Členské schůze JKK tento bod chybí, i když byl diskutován.  
 
Předsedající schůze po diskusi nenechal čl. schůzi o návrhu hlasovat.  
Žádám o doplnění zápisu usnesení Členské schůze JKK. Děkuji.  
 
Zdraví Jaroslav  
 
----------------------  
Jaroslav Kopecký  

 

Odpověď výboru: 



Dokument „Usnesení CS 2024“ (neplést si se Zápisem z CS) byl sestaven na členské schůzi, promítnut 
na plátno a odsouhlasen 71 hlasy pro návrh přijmout toto usnesení. Výbor nemůže vyhovět žádosti a 
a nemůže modifikovat dokument schválený CS v tomto znění.   

Předsedající schůze nenechal hlasovat o návrhu, který odporoval postupu podávání návrhů na úpravy 
vnitřních předpisů, uvedeném ve stanovách.  

Ohledně vypořádání bodu přihlášeného na pořad jednání CS bude uvedeno v jiném dokumentu a sice 
„Zápis ze CS 2024“.  

 

---------- Původní e-mail ---------- 
Od: Jaroslav Kopecky <jako@jako.cz> 
Komu: vybor@jkk.cz, JKK@seznam.cz 
Kopie: jako@jako.cz 
Datum: 15. 4. 2024 11:58:40 
Předmět: Nefunkčnost webových stránek 
 
Ahoj výboři:  
 
Po přihlášení do webových stránek JKK v "Členské sekci" "Zápisy z CS a  schválené dokumenty" 
"2024" se objeví tato hláška:  
QT  
Nemáte příslušná oprávnění skupiny pro přístup na tuto stránku. Pokud jste přesvědčeni, že máte mít 
přístup k této stránce, obraťte se na správce webu o pomoc.  
UNQT  
 
Žádám o opravu (je-li to chyba) a zpřístupnění všech záznamů této sekce.  
Děkuji  
 
Zdraví Jaroslav  
 
PS: Nevím, kdo je správce webu v nové výboru  
 
-----------------------  
Jaroslav Kopecký  

 

Odpověď pověřeného člena výboru Jaromíra Hradeckého: 

V menu privátní sekce byla CS 2024 vytažena jako samostatná položka, tak aby byla lehce dostupná 
všem členům, kteří si přáli být informováni o dokumentech souvisejících s konanou členskou schůzí. 
Tato stránka nebyla prolinkovaná s odkazem na stránce, která slouží jako archiv dokumentů ze všech 
schůzí. Výbor děkuje za upozornění – již proběhla náprava. V menu již není CS 2024 samostatně, ale 
pouze pod linkem v „zápisy z CS a schválené dokumenty“ 2024. Omlouvám se všem, kterým tato 
závada pokazila náladu a děkuji za pochopení. 



 


